
	   	   	  
REFERAT	  FRA	  MØTE	  I	  Oslo	  KFU	  
	  
	  
Dato/tid:	  Torsdag	  6.februar	  2014	  18.30-‐20.30	  
Sted:	  Svovelstikka	  1(Helsfyr)	  
Tilstede:	  Vickey	  Bonafede	  (skolegruppe	  B&C),	  John	  Sørland	  (skolegruppe	  A&D),	  Anders	  Moss	  
(skolegruppe	  E),	  Kerstin	  Torell	  (skolegruppe	  C),	  Allan	  Gloinson	  og	  Ida	  Skaar	  (skolegruppe	  A).	  
	  
Referent:	  Ida	  Skaar:	  Skolegruppe	  A.	  
	  
Dagens	  gjest:	  Balder	  Bryn	  Morsund,	  Leder	  av	  Elevorganisasjonen	  
	  
	  
Valg	  av	  referent	  og	  godkjenning	  av	  innkalling:	  
Innkallingen	  ble	  godkjent.	  Det	  forelå	  forslag	  om	  at	  skolegruppene	  heretter	  skal	  rullere	  på	  å	  
ivareta	  referatskriving	  fra	  utvalgsmøtene.	  Denne	  ordningen	  ble	  straks	  sparket	  i	  gang	  ved	  at	  
skolegruppe	  A	  ble	  valgt	  til	  å	  skrive	  referat.	  
	  
Status	  i	  skolegruppene	  (status	  og	  oppdateringer):	  
Det	  ble	  gitt	  en	  kort	  gjennomgang	  av	  gjennomførte	  og	  planlagte	  møter	  og	  virksomhet	  i	  
skolegruppene.	  Det	  var	  ingen	  nye	  representanter	  tilstede	  på	  møtet,	  men	  strukturen	  i	  de	  
ulike	  gruppene	  ble	  gjort	  rede	  for.	  	  
Rekruttering	  inn	  til	  skolegruppene	  vil	  være	  helt	  avgjørende	  for	  den	  videre	  driften	  av	  Oslo	  
KFU	  fremover.	  Blant	  skolegruppene	  søker	  vi	  også	  etter	  kandidater	  til	  styreverv.	  
	  
Oppdateringssaker:	  
	  
Omorganisering	  i	  styret	  	  
John	  avslutter	  sitt	  engasjement	  i	  KFU	  etter	  lang	  og	  tro	  tjeneste	  og	  Anders	  avslutter	  i	  styret	  
pga	  videreutdanning.	  Det	  må	  derfor	  etableres	  et	  nytt	  styre.	  Kerstin	  Torell	  går	  inn	  som	  
fungerende	  styremedlem	  etter	  Anders.	  Vickey	  overtar	  som	  fungerende	  leder	  og	  John	  trer	  inn	  
som	  fungerende	  nestleder.	  Det	  nye	  styret	  konstituerte	  seg	  selv	  og	  vil	  fungere	  frem	  til	  formelt	  
valg	  ved	  årsmøte	  i	  august.	  	  
	  
	  
Informasjon	  etter	  halvårlige	  statusmøter	  med	  byråd	  og	  etat	  	  
Styret	  har	  vært	  i	  møte	  med	  Oslos	  nye	  skolebyråd	  Anniken	  Hauglie.	  Møtet	  ble	  oppfattet	  som	  
positivt	  og	  lovende	  av	  et	  samlet	  styre.	  Skolebyråden	  ble	  oppfattet	  som	  interessert	  og	  
lyttende.	  Hun	  kommer	  på	  årets	  stormøte	  12.	  mars.	  	  
	  
	  



	   	   	  
	  
Aktuelle	  saker	  /	  orienteringssaker	  etter	  statusmøte	  med	  UDE:	  
	  
Skolegruppemøter:	  
Område	  direktør,	  for	  hver	  gruppe	  skal	  delta	  på	  1	  møte	  hvert	  halvår	  –	  siste	  del	  av	  april	  og	  
siste	  del	  av	  november.	  
Tema	  for	  disse	  møtene	  bør	  være	  kjent	  i	  god	  tid	  og	  bør	  være	  likelydende	  på	  samtlige	  
skolegruppemøter.	  
Forslag	  til	  tema	  for	  møte	  i	  april:	  «Det	  gode	  resultat»	  -‐	  Sammenhengen	  mellom	  funn	  i	  
elevundersøkelsen	  og	  oppnådde	  resultater	  –	  ser	  vi	  en	  sammenheng?	  	  
	  
	  
Varsling:	  
Alle	  skoler	  skal	  ha	  en	  beredskapsplan.	  
Planlagt	  installasjon	  av	  intercom	  system	  i	  alle	  skoler.	  
	  
Utsendelser	  av	  IUP:	  
Alle	  IUP`er	  skal	  ligge	  på	  Fronter.	  
Disse	  skal	  ikke	  sendes	  ut	  per	  mail.	  
	  
Søskenprioritet:	  
Utfordrende	  kabal	  tidvis	  idet	  vi	  har	  fritt	  skolevalg	  og	  skolegrenser	  som	  endres.	  
Det	  skal	  utvises	  skjønn	  i	  hver	  enkelt	  sak.	  
Avgjørelser	  kan	  påklages	  til	  skolen	  som	  sender	  klagen	  videre	  til	  etaten.	  
	  
Permisjonsregler:	  
Hensikten	  med	  nytt	  regelverk	  er	  å	  stramme	  inn	  på	  fravær.	  
Skolens	  ledelse	  skal	  vurdere	  enkelt	  søknader	  og	  utvise	  skjønn	  i	  vurdering.	  
	  
Kort	  samtale	  rund	  punktene:	  

• Utsendelse	  av	  IUP	  per	  mail.	  Dette	  ble	  kort	  diskutert,	  og	  det	  var	  enighet	  om	  at	  dette	  
ikke	  var	  i	  henhold	  til	  regelverket.	  

• Permisjoner	  /	  regler.	  Rutinene	  rundt	  permisjoner	  er	  ikke	  helt	  landet,	  og	  det	  er	  
allerede	  åpnet	  for	  et	  visst	  skjønn.	  

• Varsling.	  Erfaringer	  rundt	  varsling	  av	  foreldre/skole	  når	  elev	  ikke	  møter	  ble	  diskutert.	  
Hvordan	  skal	  dette	  gjøres	  effektivt	  fra	  skolens	  side	  uten	  at	  det	  går	  ut	  over	  
undervisningen?	  	  

• Omr.dir.	  skal	  delta	  på	  delta	  på	  ett	  skolegruppemøte	  per	  semester,	  	  i	  slutten	  av	  april	  
og	  slutten	  av	  november.	  Det	  bør	  avtales	  tema	  på	  forhånd.	  For	  å	  få	  mest	  mulig	  utbytte	  
bør	  ett	  av	  temaene	  være	  felles	  for	  alle	  gruppene,	  men	  det	  kan	  også	  avtales	  tema	  som	  
er	  av	  spesiell	  interesse	  for	  den	  enkelte	  skolegruppe..	  

	  	  
	  



	   	   	  
Oppfølgingssaker	  
	  
Fellesmøte	  12.mars	  	  
Allan	  redegjorde	  kort	  om	  arbeidet	  med	  årets	  stormøte.	  Det	  er	  enda	  løse	  tråder,	  men	  
undervisningsdirektør	  Astri	  Søgnen	  kommer	  og	  hovedinnleder	  blir	  Kjersti	  Falck	  fra	  FUG	  
(Foreldreutvalget	  for	  grunnskolen).	  Skolebyråd	  Anniken	  Hauglie	  er	  positiv	  til	  å	  delta	  på	  
møtet,	  men	  det	  er	  fortsatt	  usikkert	  om	  hun	  får	  det	  til.	  
	  
Innhold	  i	  mulig	  ny	  avtale	  med	  Samfor	  
Saken	  ble	  utsatt	  til	  neste	  møte.	  
	  
	  
Diskusjonssaker	  
	  
Forslag	  til	  nye	  rutiner:	  

• Skolegruppene	  rullerer	  på	  å	  ivareta	  innkalling	  og	  referatskriving	  fra	  utvalgsmøtene.	  
Vedtatt.	   	  

• Alle	  som	  sitter	  i	  verv	  skal	  presenteres	  på	  KFUs	  hjemmeside	  (verv,	  bilde,	  mail).	  
Vedtatt.	  

• Det	  er	  viktig	  å	  jobbe	  med	  økt	  deltagelse	  på	  skolegruppemøtene.	  Som	  et	  tiltak	  foreslås	  
det	  å	  ta	  kontakt	  med	  skoler	  med	  lav	  deltagelse	  og	  avholde	  neste	  møte	  der,	  Det	  er	  
også	  viktig	  å	  avtale	  møtedato	  for	  de	  neste	  2-‐3	  møtene	  slik	  at	  deltakerne	  i	  god	  tid	  kan	  
få	  det	  inn	  i	  kalenderen	  sin.	  

	  
	  
Samarbeid	  med	  Elevorganisasjonen	  
Balder	  Bryn	  Morsund,	  Leder	  av	  Elevorganisasjonen,	  kom	  på	  besøk.	  Det	  ble	  en	  gjensidig	  
presentasjon	  av	  KFU	  og	  Elevorganisasjonen,	  og	  det	  ble	  trukket	  opp	  mulige	  tema	  for	  videre	  
samarbeid.	  	  
	  
	  
	  
Neste	  møte	  6.	  mars.	  
	  

	  

	  


